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Stand BDU-beschikkingen 2016

Geachte commissieleden,

In Uw vergadering van jongsleden donderdag, sprekend over het project 
Kinderhuisvest/Kenaupark, heb ik U toegezegd U te informeren hoe het staat met 
de BDU-subsidie aanvragen die Haarlem voor 2016 heeft ingediend.

Afgelopen week hebben wij van de provincie een overzicht ontvangen van de 
besluiten die wij tegemoet kunnen zien. Uit dit overzicht kan ik concluderen dat de 
provincie ruim 3 mln. subsidie toekent van de 3,7 mln. die wij als gemeente hebben 
aangevraagd.
Op dit moment zijn positieve beschikkingen voor de projecten Europaweg en Friese 
Varkensmarkt in ons bezit. De overige kunnen wij voor 22 juli tegemoet zien.

Het overzicht:

Werken Beeld omvang werk
gevraagde
subsidie

ontvangen
subsidie

Velserstraat afgewezen € 1.600.000 € 342.487 € -

Ekster! aan afgewezen € 2.458.517 € 142.970 € -

JanGijzenkade toegewezen € 273.264 € 136.632 € 136.632
Rotonde Verspronckweg toegewezen € 60.000 € 30.000 € 30.000
FiestenstallingenTempelierstraat afgewezen
project fietsparkeren werkgroep fiets afgewezen € 55.000 € 50.000
Kinderhuisvesten Kenaupark afgewezen € 2.700.000 € 180.000 € -

Frieze Varkensmarkt toegewezen C 289.000 € 144.500 € 144.500
Europaweg toegewezen € 5.390.000 € 2.745.000 € 2.745.000

€ 12.825.781 € 3.771.589 € 3.056.132

Niet alle projecten zijn gehonoreerd. Voor zover ik dat nu kan overzien heeft dat 
verschillende redenen. Een van de redenen is het wijzigen van de 
subsidievoorwaarden t.o.v. die van eerdere jaren. Niet langer komen voor subsidie
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in aanmerking voorzieningen voor fietsenstallingen die niet ook bijdragen aan 
verkeersveiligheid.
Daarnaast zijn de aanvragen beoordeeld op de ontwerpen zoals die op 1 april 2016 
zijn ingediend. Latere bijstellingen van het ontwerp na overleg met provincie en 
connexxion zijn niet meegewogen in de beoordeling. Wijzigingen die in sommige 
gevallen tot een positieve beoordeling hadden kunnen leiden.
In een aantal gevallen heeft het college van GS geconcludeerd dat naar haar oordeel 
het project een negatieve invloed heeft op de doorstroming van het Openbaar 
Vervoer.

Tot deze laatste categorie behoort het project Kinderhuisvest/Kenaupark. Uit de 
mondelinge toelichting van de provincie moeten wij vaststellen dat de provincie o.a. 
het niet wegnemen van de door U gewenste zebra als een belemmering van het OV 
ervaart. Voor dit project betekent dit dat de uitvoering zal plaatsvinden zonder 
subsidie van de provincie. Dit zullen we binnen de lopende begroting opvangen. 
Voor de fietsenstallingen heeft de provincie mondeling aangegeven met Haarlem in 
gesprek te willen gaan om te kijken welke andere subsidiemogelijkheden er binnen 
de provincie kunnen worden ingezet. Wij gaan dit gesprek graag aan.
Voor projecten die na aanpassing in aanmerking komen voor subsidie in 2017 zal ik 
overwegen of deze inkomsten opwegen tegen de kosten van vertraging. Naar ik nu 
inschat zou dit een serieuze overweging zijn voor het project Velserstraat. Dit 
vanwege de omvang van de mogelijke subsidie (ca € 350.000,-) en de mogelijke 
noodzaak om te moeten schuiven met civiele werken in de programmering voor het 
jaar 2017. Dit in tegenstelling tot het project Eksterlaan, dat inmiddels in de 
aanbestedingsfase is, waardoor de kosten voor het stilleggen van dit project niet 
opwegen tegen de mogelijk te ontvangen subsidie.

De BDU-ronde 2016 geeft een gedifferentieerd beeld. Aan de ene kant is een score 
van 80% een mooi resultaat. Aan de andere kant is het raadzaam nog eerder met de 
provincie aan tafel te gaan zitten om de voorgenomen aanvragen door te nemen op 
hun haalbaarheid. En in alle gevallen blijft uiteraard de kans aanwezig dat de 
provincie om inhoudelijke gronden de subsidie afwijst, zoals in het project de 
Kinderhuisvest/Kenaupark nu het geval is.

Ik hoop U hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.

Hoogachtend,

drs. Cora-Yfke Sikkema


